

Date: 29 June 2020

التاريخ: 29 يونيو 2020

Announcement

Further to the announcements made by the Board of Directors of HSBC Bank Oman S.A.O.G. (the "Board") on 29th October 2019 and 6th May 2020 with regard to the change in HSBC Bank Oman's Chief Executive Officer ('CEO') and in light of the travel restrictions resulting from the current pandemic, the Board has decided to extend Andrew Long's tenure as CEO, until Ms. Betley is able to join HSBC Bank Oman, subject to regulatory approval.

إفصاح

إلحاقاً إلى إفصاحات مجلس إدارة بنك إتش إس بي سي عمان ش.م.ع. ("المجلس") الصادرة في 29 أكتوبر 2019 و 6 مايو 2020 المتعلقة بتعيين رئيس تنفيذي للبنك، و بالنظر إلى قيود السفر الحالية الناشئة عن الوباء في السلطنة، وافق المجلس على تمديد عقد أندرو لونج كرئيس تنفيذي للبنك حتى تتمكن الفاضلة/مليكا بيتلي من الانضمام إلى إدارة بنك إتش إس بي سي عمان ش.م.ع. , بناءً على الموافقات التنظيمية.

On behalf of the HSBC Oman Board

نيابة عن مجلس إدارة بنك اتش اس بي سي عمان



رحمة البوسعيدي - Rahma Al Busaidy

أمين سر مجلس الادارة و البنك - Company & Board Secretary

**HSBC Bank Oman S.A.O.G.**

Al Khuwair Head Office

P.O.Box 1727, Postal Code 111, CPO Seeb, Sultanate of Oman

Telephone : (968) 24947078, Facsimile : (968) 24947309

Website : www.hsbc.co.om

Oman Commercial Reg. No. 1080849

بنك إتش إس بي سي عُمان ش.م.ع.

المكتب الرئيسي الخوير

ص.ب: 1727، الرمز البريدي: 111، مكتب البريد المركزي-السب، سلطنة عُمان

هاتف : 24947078 (968)، فاكسميلي : 24947309 (968)

الموقع الإلكتروني : www.hsbc.co.om

سجل تجاري عُمان رقم : 1080849

PUBLIC